
Notification on Change of Stay Permit
关于变更滞留许可的通知

◎ Personal Information 对象

 - Nationality  国籍 : INDONESIA

 - Full Name 姓名 : YOHAN

 - Date of Birth 出生日期 : 1999.02.20

◎ Details: Notification on change of your stay permit (You can only stay in 

the Republic of Korea until MAR 01, 2024 )
处分内容：变更滞留许可（您可滞留韩国的期限为 2024年03月01日 )

◎ Reason: Unauthorized leave from a workplace

原因: 私自离开工作岗位

   We hereby notify that your stay permit has been changed in accordance with

Article 89 and 94 of the Enforcement Decree of the Immigration Control Act. You are 

regarded as an illegal immigrant from MAR 01, 2024 and you may be departed through

such a means as deportation pursuant to Article 46 of the Act.

根据出入境管理法施行令第89条和第94条规定, 您的滞留许可被变更. 自 2024年03月01日

起您将成非法滞留者. 根据出入境管理法第46条规定, 您会受驱逐出境等离境处罚.

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with
supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with

supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you do not give a statement, the above change is confirmed.

如果您要提出异议, 在 2024年05月02日 之前须带证明材料访问

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所 并陈述意见. 如果您没有提出异议, 上述处分将会被确定.

(Officer in Charge 负责人 박주현 ☎ 1345 )

Chief of POHANG BRANCH OFFICE

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所



Notification on Change of Stay Permit
关于变更滞留许可的通知

◎ Personal Information 对象

 - Nationality  国籍 : INDONESIA

 - Full Name 姓名 : SAEPUDIN AEP

 - Date of Birth 出生日期 : 1982.06.04

◎ Details: Notification on change of your stay permit (You can only stay in 

the Republic of Korea until MAR 04, 2024 )
处分内容：变更滞留许可（您可滞留韩国的期限为 2024年03月04日 )

◎ Reason: Unauthorized leave from a workplace

原因: 私自离开工作岗位

   We hereby notify that your stay permit has been changed in accordance with

Article 89 and 94 of the Enforcement Decree of the Immigration Control Act. You are 

regarded as an illegal immigrant from MAR 04, 2024 and you may be departed through

such a means as deportation pursuant to Article 46 of the Act.

根据出入境管理法施行令第89条和第94条规定, 您的滞留许可被变更. 自 2024年03月04日

起您将成非法滞留者. 根据出入境管理法第46条规定, 您会受驱逐出境等离境处罚.

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with
supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with

supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you do not give a statement, the above change is confirmed.

如果您要提出异议, 在 2024年05月02日 之前须带证明材料访问

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所 并陈述意见. 如果您没有提出异议, 上述处分将会被确定.

(Officer in Charge 负责人 박주현 ☎ 1345 )

Chief of POHANG BRANCH OFFICE

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所



Notification on Change of Stay Permit
关于变更滞留许可的通知

◎ Personal Information 对象

 - Nationality  国籍 : VIETNAM

 - Full Name 姓名 : NGUYEN VAN LAM

 - Date of Birth 出生日期 : 1999.04.20

◎ Details: Notification on change of your stay permit (You can only stay in 

the Republic of Korea until MAR 05, 2024 )
处分内容：变更滞留许可（您可滞留韩国的期限为 2024年03月05日 )

◎ Reason: Unauthorized leave from a workplace

原因: 私自离开工作岗位

   We hereby notify that your stay permit has been changed in accordance with

Article 89 and 94 of the Enforcement Decree of the Immigration Control Act. You are 

regarded as an illegal immigrant from MAR 05, 2024 and you may be departed through

such a means as deportation pursuant to Article 46 of the Act.

根据出入境管理法施行令第89条和第94条规定, 您的滞留许可被变更. 自 2024年03月05日

起您将成非法滞留者. 根据出入境管理法第46条规定, 您会受驱逐出境等离境处罚.

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with
supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with

supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you do not give a statement, the above change is confirmed.

如果您要提出异议, 在 2024年05月02日 之前须带证明材料访问

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所 并陈述意见. 如果您没有提出异议, 上述处分将会被确定.

(Officer in Charge 负责人 박주현 ☎ 1345 )

Chief of POHANG BRANCH OFFICE

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所



Notification on Change of Stay Permit
关于变更滞留许可的通知

◎ Personal Information 对象

 - Nationality  国籍 : INDONESIA

 - Full Name 姓名 : TARKIM

 - Date of Birth 出生日期 : 1986.03.13

◎ Details: Notification on change of your stay permit (You can only stay in 

the Republic of Korea until MAR 05, 2024 )
处分内容：变更滞留许可（您可滞留韩国的期限为 2024年03月05日 )

◎ Reason: Unauthorized leave from a workplace

原因: 私自离开工作岗位

   We hereby notify that your stay permit has been changed in accordance with

Article 89 and 94 of the Enforcement Decree of the Immigration Control Act. You are 

regarded as an illegal immigrant from MAR 05, 2024 and you may be departed through

such a means as deportation pursuant to Article 46 of the Act.

根据出入境管理法施行令第89条和第94条规定, 您的滞留许可被变更. 自 2024年03月05日

起您将成非法滞留者. 根据出入境管理法第46条规定, 您会受驱逐出境等离境处罚.

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with
supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with

supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you do not give a statement, the above change is confirmed.

如果您要提出异议, 在 2024年05月02日 之前须带证明材料访问

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所 并陈述意见. 如果您没有提出异议, 上述处分将会被确定.

(Officer in Charge 负责人 박주현 ☎ 1345 )

Chief of POHANG BRANCH OFFICE

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所



Notification on Change of Stay Permit
关于变更滞留许可的通知

◎ Personal Information 对象

 - Nationality  国籍 : VIETNAM

 - Full Name 姓名 : MAI VAN TRA

 - Date of Birth 出生日期 : 1988.10.16

◎ Details: Notification on change of your stay permit (You can only stay in 

the Republic of Korea until MAR 11, 2024 )
处分内容：变更滞留许可（您可滞留韩国的期限为 2024年03月11日 )

◎ Reason: Unauthorized leave from a workplace

原因: 私自离开工作岗位

   We hereby notify that your stay permit has been changed in accordance with

Article 89 and 94 of the Enforcement Decree of the Immigration Control Act. You are 

regarded as an illegal immigrant from MAR 11, 2024 and you may be departed through

such a means as deportation pursuant to Article 46 of the Act.

根据出入境管理法施行令第89条和第94条规定, 您的滞留许可被变更. 自 2024年03月11日

起您将成非法滞留者. 根据出入境管理法第46条规定, 您会受驱逐出境等离境处罚.

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with
supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with

supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you do not give a statement, the above change is confirmed.

如果您要提出异议, 在 2024年05月02日 之前须带证明材料访问

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所 并陈述意见. 如果您没有提出异议, 上述处分将会被确定.

(Officer in Charge 负责人 박주현 ☎ 1345 )

Chief of POHANG BRANCH OFFICE

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所



Notification on Change of Stay Permit
关于变更滞留许可的通知

◎ Personal Information 对象

 - Nationality  国籍 : VIETNAM

 - Full Name 姓名 : TRAN VAN LOC

 - Date of Birth 出生日期 : 1998.04.20

◎ Details: Notification on change of your stay permit (You can only stay in 

the Republic of Korea until MAR 11, 2024 )
处分内容：变更滞留许可（您可滞留韩国的期限为 2024年03月11日 )

◎ Reason: Unauthorized leave from a workplace

原因: 私自离开工作岗位

   We hereby notify that your stay permit has been changed in accordance with

Article 89 and 94 of the Enforcement Decree of the Immigration Control Act. You are 

regarded as an illegal immigrant from MAR 11, 2024 and you may be departed through

such a means as deportation pursuant to Article 46 of the Act.

根据出入境管理法施行令第89条和第94条规定, 您的滞留许可被变更. 自 2024年03月11日

起您将成非法滞留者. 根据出入境管理法第46条规定, 您会受驱逐出境等离境处罚.

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with
supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you have any objection to raise, visit POHANG BRANCH OFFICE with

supporting documents and make a statement before MAY 02, 2024

If you do not give a statement, the above change is confirmed.

如果您要提出异议, 在 2024年05月02日 之前须带证明材料访问

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所 并陈述意见. 如果您没有提出异议, 上述处分将会被确定.

(Officer in Charge 负责人 박주현 ☎ 1345 )

Chief of POHANG BRANCH OFFICE

大邱出入國外國人事務所 浦項出張所


